
Spm. nr. S 3406

Til justitsministeren (1/8 01) af:

Keld Albrechtsen (EL):

»Har de fire danske politifolk, som omtales i Aftonbladet den 1. august 2001, arbejdet i forbindelse med Politiets 

Efterretningstjeneste, og har de i Malmö arbejdet under nogen form for instruks eller støtte fra PET?«

Begrundelse

Der henvises til begrundelsen for spørgsmål nr. S 3405.

Svar (9/8 01)

Justitsministeren (Frank Jensen):

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Politidirektøren i København om en udtalelse.

Når denne udtalelse foreligger, vil jeg vende tilbage til sagen.

Supplerende svar (27/9 01)

Justitsministeren (Frank Jensen):

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har Justitsministeriet indhentet en udtalelse fra Politidirektøren i København, der 

har oplyst følgende:

»De omhandlede personer er alle ansat i Københavns politi, og de pågældende har hverken arbejdet i forbindelse med, 

under instruks af eller med støtte fra PET.«
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